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Geachte heer Prins, 

 

Op 26 februari 2018 heeft u namens het CDA de volgende schriftelijke vragen 

(conform artikel 39 RVO Raad) over de verkeersveiligheid Craijensteijn ingediend.  
 

1. Klopt het dat de klankbordgroep voor de Craijensteijn in de afgelopen maanden 

niet of nauwelijks bij elkaar is geweest? Zo ja, wat zijn daarvan volgens u de 

gevolgen voor de betrokkenheid van bewoners en wat vindt u daarvan?  

Dat klopt.  

Het schetsontwerp van de Craijensteijn is afgerond, waardoor het in de afgelopen 

periode geen meerwaarde had om met de klankbordgroep bij elkaar te komen.  

 

2. Bent u bereid om elke tweemaandelijkse voortgangsrapportage eerste met de 

klankbordgroep te bespreken, voordat de definitieve versie naar de 

gemeenteraad wordt gestuurd? 

Op dit moment speelt de klankbordgroep geen rol in het proces.  

 

3. Bent u bereid om vooruitlopend op de uitkomsten van fijnstof- en 

geluidsonderzoeken alvast werkzaamheden uit te voeren die geen gevolgen 

hebben voor fijnstof of geluid, zodat het project uiteindelijk eerder klaar is? 

Wij willen eerst de wensen/projecten uit het Verkeers- en Mobiliteitsplan 2017-2040 

in beeld hebben. Hierna (medio vierde kwartaal 2018) komen wij met een integraal 

voorstel naar de Raad. Zie het antwoord op vraag 5 voor een nadere toelichting.  

 

4. Waarom kunt u na drie maanden overleggen met ASVZ niet veel meer melden 

dan dat ASVZ heel graag meewerkt en dat nog meer onderzoek nodig is? 

Op dit moment verkennen wij met ASVZ de mogelijkheden om te komen tot 

gezamenlijke wensen en ambities. Hierbij moet gedacht worden aan de vormgeving 

van aansluitingen van de Merwebolder op de Craijensteijn en de uitruil van gronden.  

Het resultaat hiervan leggen wij vast in een intentieovereenkomst. Deze stappen zijn 

nodig om vlot van start te kunnen en het project snel uit te voeren. Daarnaast willen wij 

voorkomen dat nieuwe ontwikkelingen het voorkeurstracé schaden.  

http://www.sliedrecht.nl/


 

5. Welke concrete datum heeft u in gedachten voor de oplevering van het project voor 

een veiligere Craijensteijn? 

Wij zijn in de voorbereidende fase en op basis van deze informatie zal een planning 

gemaakt worden. De komende periode willen wij eerst een intentieovereenkomst met 

ASVZ afsluiten en met de klankbordgroep de mogelijkheden verkennen om vrachtverkeer 

op de Craijensteijn toe te staan. Om dit proces in goede banen te leiden gaan wij een 

projectleider aanstellen.  

 

 

 

Hoogachtend, 
Burgemeester en wethouders van Sliedrecht, 

De secretaris,                     De burgemeester, 

 
 

 
 

H.F. van Breugel               drs. A.P.J. van Hemmen  

 

 

 


